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Abstract (en)
The machine has a thread guide (1) movable along a thread guide rail (100), and exhibiting a thread-supply-part (2) that is adjustable in vertical
direction. A control element (3) is rotatably driven around an axis that extends parallel to the guide rail. The control element stresses the thread-
supply-part at each position of the thread guide on the guide rail and adjusts the thread-supply-part in vertical position. The control element extends
parallel to the guide rail over an entire movement area of the thread guide.

Abstract (de)
Eine Flachstrickmaschine mit mindestens einem längs einer Fadenführerschiene (100) beweglichen Fadenführer (1), der ein in vertikaler Richtung
verstellbares Fadenzuführteil (2) aufweist, wobei ein um eine sich parallel zur Fadenführerschiene (100) erstreckende Achse rotatorisch antreibbares
Steuerelement (3, 5, 8) vorgesehen ist, mit dem das Fadenzuführteil (2) des Fadenführers (1) an jeder Position des Fadenführers (1) auf der
Fadenführerschiene (100) beaufschlagbar und in seiner vertikalen Position verstellbar ist.
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